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Zápis 
 
z 8. veřejného zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se konalo dne 30. září 2019 
od 18:00 hodin v kinosále areálu Mže v Tachově, Hornické ulici čp. 1695. 
 
Přítomno: 19 zastupitelů dle prezenční listiny 
Omluven: Mgr. I. Sochorová, P. Sklenář 
 
 
1) Zahájení. 
 
Zasedání zahájil starosta města Mgr. Ladislav Macák. 
 
Uvítal všechny přítomné zastupitele i veřejnost.  
 
Pan starosta seznámil přítomné s programem jednání. 
Vyzval zastupitele k přednesení návrhů nebo doplnění programu jednání.  
Návrhy ani připomínky k programu vzneseny nebyly. 
 
Program jednání byl schválen jednomyslně. 
 

1) Zahájení 
2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání 
3) Zpráva o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 

zastupitelstva města, které se konalo dne 26.8.2019, kontrole usnesení a vyřizování 
návrhů, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města - předkládá  
Mgr. L.Macák  

4) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací předsedů 
finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města - řídí Mgr. L.Macák 

5) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich 
zástupců - řídí  Mgr. I.Sochorová 

6) Rozpočtové opatření č.11/2019 – předkládá Ing. J.Horáček 
7) Obecně závazná vyhláška č. 2/2019  k ochraně nočního klidu – předkládá Mgr. 

P.Braunová 
8) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města - 

předkládá p. J.Dvořák 
9) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné  

působnosti -  předkládají : rada města, členové zastupitelstva města a občané -řídí 
Mgr. Z.Hnát 

10) Usnesení a závěr. 
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2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání. 
 
Panem starostou byli navrženi a 18-ti hlasy schváleni do návrhové komise:  M. Dvořáková, L. 
Větrovský, T. Šimková 
Zdržel se: M. Dvořáková 
 
Za ověřovatele zápisu byli 18-ti hlasy schváleni: J. Dvořák, Z. Brachtel 
Zdržel se: Z. Brachtel   
 
Zapisovatelkou byla jmenována: sl. S. Andréová. 
 
 
3) Zpráva o činnosti Rady města Tachova. 
 
Zprávu o činnosti rady města za uplynulé období přednesl pan starosta. 
 
Rozpracování úkolů z 7. veřejného zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se 
konalo dne 26. srpna 2019, včetně řešení připomínek, námětů a dotazů i z dřívějších 
zasedání zastupitelstva, pokud není jejich sledování jinak zajištěno. 
 
 
II. Rozpracované  úkoly : 
 
1. Řešit umístění nového přechodu pro chodce na komunikaci v úseku od Benziny (Plzeňská 

ul.) k Úřadu práce (Tř.Míru) 
Zodpovídá : ORI MěÚ + vedení města 

 
Pan starosta informoval, že se v současné době zpracovává nová studie a probíhá jednání se 
SŽDC o věcné břemeno.  

 
2. Po zpracování studie možného parkování řešit rozšíření parkovacích míst na sídl.“západ“ 

Zodpovídá : ORI MěÚ 
 

 
Pan starosta:  
Parkovací místa jsou již vytipovaná a bude se nyní jednat s dopravním inspektorátem. 
 
 
Zprávu o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od posledního zasedání 
zastupitelstva města, které se konalo dne 26.08.2019, kontrole usnesení a vyřizování návrhů, 
připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města, vzali zastupitelé 
jednomyslně na vědomí. 
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4) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací 

předsedů finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města. 
 
Bod řídil pan starosta  
 
Ing. V. Svoboda, předseda finančního výboru, přečetl zápis z jednání Finančního výboru 
Zastupitelstva města Tachov ze dne 11.09.2019. 
 
Zastupitelé jednomyslně: 
a) Vzali na vědomí zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva města Tachov,  

konaného dne 11.09.2019  

b) Schválili upravený plán práce na 2. pololetí roku 2019 

 
Mgr. P. Vrána, předseda kontrolního výboru, přečetl zápis z jednání Kontrolního výboru 
Zastupitelstva města Tachov ze dne 09.09.2019. 
 
Zastupitelé: 
a) Vzali jednomyslně na vědomí zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města 
Tachov,  konaného dne 09.09.2019 
 
b) Uložili jednomyslně radě města  

• předložit KV podklady pro zdůvodnění rozšíření předmětu díla a navýšení ceny díla a 
porovnání původně sjednané a navýšené ceny – usnesení RM  č. 18/533 

• předložit KV podklady pro zdůvodnění předpokládané výše ztráty za městskou 
autobusovou dopravu s porovnáním za předchozí období – usnesení RM č. 18/534 

• předložit KV podklady pro zdůvodnění, proč nedošlo k naplnění usnesení ZM č. 
31/702 ze dne 17.09.2018 – usnesení RM č. 18/539 

c) Uložili ověřovatelům zápisu ZM č. 6 ze dne 24.06.2019 opravit zápis z jednání u bodu č. 
11 – doplnit zápis z jednání tak, aby byl v souladu se zvukovým záznamem z jednání ZM ve 
vztahu k sponzorskému daru pro politické hnutí ANO 2011   

Zdržel se: J. Dvořák 

5) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich 
zástupců. 

 
Bod řídil F. Meinl, který přečetl zápis z jednání Osadního výboru Světce ze dne 22.09.2019 a 
zápis z jednání Osadního výboru Malý Rapotín ze dne 30.08.2019 
 
Zastupitelé jednomyslně: 
a) vzali na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Světce ze dne 22.09.2019. 
 
b) vzali na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Malý Rapotín ze dne 30.08.2019 
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Pan starosta podal informace k osadnímu výboru Světce:  
Na chodník je již zadané zpracování studie, dále informoval, že statické radary na některých 
příjezdových komunikacích do Tachova neosazovalo město Tachov, platil to Plzeňský kraj 
pro státní policii. Můžeme diskutovat, že tam dáme normální radar. Dřeviny kolem mostu 
budou vyřezány a cedule u parkovací plochy bude upravena. 
 
Pan Ráž z osadního výboru Malý Rapotín se omluvil za pozdní dodání zápisu. Opět upozornil 
na odbahněný, vypuštěný rybník uprostřed obce. Požadavek osadního výboru je získat 
návesní rybník do své péče. Pokud je pro město Tachov nájem z rybníka významný, občané 
osady jsou ochotní nájemné zaplatit. 
 
6) Rozpočtové opatření č.  11/2019 
 
Bod vedl Ing. J. Horáček 
 
Navrhovaným rozpočtovým opatřením budou příjmy ve výši 370.001.957,00 Kč a výdaje ve 
výši 445.571.734,00 Kč. Saldem příjmů a výdajů bude schodek ve výši 75.569.777,00 Kč, po 
zapojení financování bude schodek ve výši 41.173.777,00 Kč (poslední schodek upraveného 
rozpočtu schválený rozpočtovým opatřením č. 10/2019 činil 75.634.188,00 Kč). 
 
Dotazy nebo připomínky k předloženému návrhu nebyly.  
 
Zastupitelé jednomyslně schválili rozpočtové opatření č. 11/2019 
 
Zastupitelé jednomyslně vzali na vědomí schválené rozpočtové opatření města Tachova č. 
10/2019 
 
7) Obecně závazná vyhláška č.2/2019 k ochraně nočního klidu  
 
Bod vedla Mgr. P. Braunová 
 
Město Tachov má platnou Obecně závaznou vyhlášku č.2/2018, k ochraně nočního klidu 
(dále jen „OZV“). 
Městský úřad obdržel žádost o povolení uspořádání festivalu „HUSMANFEST“ s tím, že se 
v letošním roce konal již druhý ročník a akce se osvědčila a občanům líbila. 

Pořadatel akce se rozhodl ji pořádat každoročně a s dobou ukončení přesahující dobu nočního 
klidu. 

Byly tak naplněny všechny podmínky pro zařazení této akce do vyhlášky, která stanovuje 
výjimečné případy, při nichž je doba nočního klidu vymezena dobou kratší. 

Z důvodu přehlednosti navrhujeme stávající OZV zrušit v plném rozsahu a nahradit ji 
vyhláškou v novém, úplném znění.  

P. Vrána požádal na základě žádosti organizátorky Tachovského džemu o vyřazení této akce, 
protože se již konat nebude. 
Paní Braunová nechala o tomto návrhu hlasovat: 
 
Zastupitelé 13-ti hlasy schválili vyřazení akce Tachovský džem z vyhlášky č. 2/2019  k 
ochraně nočního klidu. 
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Zdrželi se: A. Zítek, R. Macák, J. Dvořák, T. Šimková, P. Braunová, F. Meinl 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2019  k ochraně nočního 
klidu. 
 
 
8) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města. 
 
Bod vedl J. Dvořák 
 
Zastupitelé: 
1) na základě předloženého protinávrhu jednomyslně neschválili žádost společnosti IPT 
DEVELOPMENT s.r.o., IČ: 07506201, Korunní 810/104, Praha – Vinohrady, záměr 
odprodeje p.p.č. 406/2 o výměře 7649 m2 v k.ú. Oldřichov u Tachova pro účely výstavby 
ubytovacího zařízení (ubytování jako součást areálu pro zaměstnance), za smluvní kupní cenu 
2.200.000 Kč + DPH v platné sazbě.  
 
 Z. Brachtel: Cena pozemku se mi zdá nízká a sám za sebe nechci stavět v Oldřichově 
ubytovací zařízení pro cizince, budeme pak řešit problémy s porušováním nočního klidu a 
dodal, že hnutí Volím Tachov, toto má ve svém volebním programu a ubytovnu tedy 
nepodpoří. 
 
A. Zítek: Cena pozemku se mi zdá také nízká, ale jedná se o pozemek, který je za společností 
Inotech, je svázán s bývalým Strojplastem a není tam přístup z veřejné komunikace. 
Informoval se u firmy Inotech, proč o tento pozemek nepožádali, a podal další informace o 
možných zájemcích, kteří by mohli garantovat, že se bude jednat o výrobní nebo skladovací 
zařízení. Má také obavy z ubytovny a podoktnul, že se zatím jedná pouze o záměr a nejsme 
časově tlačeni. Zauvažoval by udělat záměr odprodeje, ale třeba obálkovou metodou nebo 
formou dražby, protože pokud budeme mít více zájemců, můžeme dostat daleko větší cenu, 
než dle znaleckého posudku. Navrhl odročit rozhodnutí o tomto bodě, případně schválit záměr 
odprodeje, ale ne přímo jmenovitě.  
 
Pan starosta shrnul tuto žádost tak, že se vyhlásí nový záměr beze jména i ceny. 
 
 

2) 14- ti hlasy schválili záměr odprodeje části p.p.č. 3165/1 v k.ú. Tachov (označení a výměra 
parcely budou určeny na základě geometrického plánu) pro účely výstavby bytových domů za 
kupní cenu ve výši 500 Kč/1 m2 + DPH v platné sazbě. Geometrický plán bude vyhotoven na 
náklady kupujícího. Kupní smlouva bude uzavřena po dokončení stavby, bude jí předcházet 
smlouva o budoucí kupní smlouvě. Podmínkou pro uzavření budoucí kupní smlouvy je 
zpracování a schválení územní studie pro toto celé území. 
Výstavba bytových domů bude dokončena nejpozději do 5 let ode dne podpisu smlouvy o 
budoucí kupní smlouvě. 
 
A. Zítek: Opět upozornil na nízké prodejní ceny pozemků. V Tachově je pozemků málo a 
v dnešní době bychom se mohli dostat i na 1000 Kč/1 m2. 
 
J. Dvořák: Jak bylo již minule řečeno, ceny pozemků jsou určené dle cenové mapy. 
 
Zdržel se: A. Zítek, T. Šimková, L. Větrovský, J. Straka, B. Vaňková 
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3) jednomyslně schválili nabytí pozemku od Stavebního bytového družstva Tachov, IČ: 
00041301, Luční 1791, Tachov, a to části p.p.č. 183/3 v k.ú. Tachov - varianta B (označení 
parcely a její výměra budou určeny na základě GP), pro účely vybudování parkoviště za 
kupní cenu dle znaleckého posudku č. 5854 – 03/2017 o ceně obvyklé ve výši 578 Kč/1 m2. 
Kupní smlouva bude uzavřena po dokončení stavby, bude jí předcházet smlouva o budoucí 
kupní smlouvě. 
 
Pan starosta doplnil, že pozemek je před částí budovy, kterou jsme schválili koupit, 
na vybudování malometrážních bytů a je to z důvodu přístupu k objektu a vybudování 
parkovacích míst.  
 
4) jednomyslně změnili původní usnesení č. 31/693 ze dne 17.09.2018. Upravuje se poslední 
věta usnesení takto: Kupní cena v celkové výši 146.160 Kč bude zaplacena do 4 let ode dne 
podpisu kupní smlouvy, přičemž při podpisu kupní smlouvy bude uhrazena první splátka 
45.160 Kč, zbývající část kupní ceny bude hrazena v minimálních ročních splátkách 25.000 
Kč. 
 
P. starosta doplnil, že se jedná o zájemce, který chce koupit pozemek za jeho rodinným 
domem.  
 
5) A. Zítek podal protinávrh na odprodej p.p.č. 3177/342 o výměře 52 m2 a p.p.č. 3177/343 o 
výměře 81 m2 v k.ú. Tachov pro společnost RAZKA develop s.r.o., IČ: 05016878, náměstí 
Republiky 86, Tachov, pro účely výstavby rodinných domů za kupní cenu ve výši 1000 Kč/1 
m2 + DPH v platné sazbě. 
 
J. Dvořák nechal o tomto protinávrhu hlasovat 
 
Pro: A. Zítek 
Proti: V. Mužík, L. Větrovský, J. Straka, T. Šimková, V. Svoboda, R. Macák, Z. Hnát, J. 
Horáček, P. Vrána, B. Vaňková, F. Meinl, P. Braunová, Z. Brachtel, I. Matějčková, P. Hrůša, 
M. Dvořáková, I. Sochorová, L. Macák  
 
Protinávrh nebyl přijat. Poté proběhlo hlasovaní o původním návrhu takto: 
 
14-ti hlasy schválili odprodej p.p.č. 3177/342 o výměře 52 m2 a p.p.č. 3177/343 o výměře 81 
m2 v k.ú. Tachov pro společnost RAZKA develop s.r.o., IČ: 05016878, náměstí Republiky 86, 
Tachov, pro účely výstavby rodinných domů za kupní cenu ve výši 500 Kč/1 m2 + DPH 
v platné sazbě. 
 
Proti: A. Zítek 
Zdržel se: V. Mužík, L. Větrovský, J. Straka, T. Šimková 
 
 
6) jednomyslně změnili své usnesení č. 29/837 ze dne 15.03.2010 tak, že se mění převodce 
veřejného vodovodního řadu HDP 100 DN z ČR – Finanční ředitelství v Plzni, Hálkova 
2790/14, Plzeň, IČ 00006891 na současného vlastníka tohoto zařízení ČR – Úřad pro 
zastupování státu ve věcech majetkových, Rašínovo nábřeží 390/42, Nové Město, Praha 2, IČ 
69797111. 
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7) 
1) jednomyslně schválili úplatné nabytí pozemkových parcel č. 211/4 (o výměře 28 m2), č. 
269/1 (o výměře 461 m2) a č. 289 (o výměře 498 m2) v k.ú. Oldřichov u Tachova za kupní 
cenu podle znaleckého posudku č. 3031-61/2019 vyhotoveným Ing. Pavlem Sedláčkem ve 
výši 29 000,- Kč od Státního statku Jeneč, s.p. v likvidaci IČ 00016918; 
2) 18-ti hlasy schválili úplatné nabytí pozemkových parcel č. 1133 (o výměře 172 m2), č. 
1134 (o výměře 300 m2) v k.ú. Mýto u Tachova za kupní cenu podle znaleckého posudku č. 
3031-61/2019 vyhotoveným Ing. Pavlem Sedláčkem ve výši 189 080, Kč od Státního statku 
Jeneč, s.p. v likvidaci IČ 00016918; 
 
Zdržel se: A. Zítek 
 
3) jednomyslně neschválili úplatné nabytí pozemkové parcely č. 1138 (o výměře 981 m2) 
v k.ú. Mýto u Tachova za kupní cenu podle znaleckého posudku č. 3031-61/2019 
vyhotoveným Ing. Pavlem Sedláčkem ve výši 370 230,- Kč od Státního statku Jeneč, s.p. 
v likvidaci IČ 00016918. 
 
8) jednomyslně schválili „Inventarizační zprávu o závěrečných výsledcích mimořádné 
inventarizace MŠ Tyršova Tachov 
 
9) Různé a podněty veřejnosti 

Bod řídil Mgr. Z. Hnát 

Slovo si vzal p. starosta, který předložil žádost Fotbalového klubu Tachov, z.s. o finanční 
příspěvek ve výši 100.000 Kč na částečnou úhradu nákladů spojených se zajištěním činnosti 
fotbalového klubu, konkrétně na autobusovou dopravu mládežnických týmů. Pan starosta 
sdělil, že finanční prostředky, které jdou, na podporu sportu v rozpočtu jsou, tak se nemusí 
dělat rozpočtové opatření. 

P. Brachtel dal protinávrh, že se neposkytne Fotbalovému klubu dotace, ale pouze půjčka 
například s půlroční splatností. 

Zastupitelé města: 
 
1) 
a) Jednomyslně vzali na vědomí žádost Fotbalového klubu Tachov, z.s., Pobřežní 1357, 347 
01 Tachov, IČ: 18251021, doručenou dne 13.9.2019, o finanční příspěvek ve výši 100 000,- 
Kč.  

b) Protinávrh na poskytnutí půjčky žadateli ve výši 100 000,- Kč na částečnou úhradu 
nákladů spojených se zajištěním činnosti fotbalového klubu, konkrétně na autobusovou 
dopravu mládežnických týmů nebyl schválen. 
 
Pro: Z. Brachtel, P. Vrána, P. Hrůša, I. Matějčková, M. Dvořáková, J. Straka 
Proti: V. Svoboda, F. Meinl, P. Braunová, R. Macák, Z. Hnát, J. Horáček, L. Macák, T. 
Šimková, L. Větrovský, J. Dvořák 
Zdržel se: V. Mužík, A. Zítek, B. Vaňková 
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c) 13-ti hlasy rozhodli o poskytnutí dotace žadateli ve výši 100 000,- Kč na částečnou úhradu 
nákladů spojených se zajištěním činnosti fotbalového klubu, konkrétně na autobusovou 
dopravu mládežnických týmů. 
 
Pro: V. Svoboda, F. Meinl, P. Braunová, R. Macák, Z. Hnát, J. Horáček, L. Macák, T. 
Šimková, L. Větrovský, J. Dvořák, I. Matějčková, M. Dvořáková, J. Straka 
Proti: Z. Brachtel, P. Hrůša, P. Vrána 
Zdržel se: V. Mužík, A. Zítek, B. Vaňková 

 
P. starosta poděkoval – nikdy se nedávaly sportovcům půjčky, vždy se dávaly jen dotace. 
 
d) 18-ti hlasy schválili uzavření předložené veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace 
z rozpočtu Města Tachova v roce 2019 s žadatelem ve výši a na účel dle rozhodnutí 
uvedeném v bodě 2. 
 
Zdržel se: M. Dvořáková 
 
2) Jednomyslně souhlasili s navrhovaným textem odpovědi na podanou petici „Na podporu 

vybudování parkovacích míst“ a zároveň souhlasili se zařazením přípravy projektových 
prací na vybudování parkovacích stání v prostoru nad hřištěm školy Hornická a v Tovární 
ulici u trafostanice do návrhu rozpočtu na rok 2020. 

P. Šimková se dotazovala, zda je na příští rok v rozpočtu počítáno s projektovými pracemi 
ohledně rozšíření parkovacích míst na sídlišti Rapotín. 

P. starosta doplnil, že na Rapotín proběhlo již výběrové řízení na zhotovitele a předpokládá 
se, že se začne už letos. 

 
3) K tomuto bodu p. starosta uvedl, že k 31.12.2018 nebyl podán návrh na likvidaci Sluměty 
Tachov s.r.o., tím pádem ještě existuje a RM zastupitelstvu doporučuje obnovit činnost 
Sluměty. Práce drobného charakteru chybí městu i občanům. 

P. Vrána konstatoval, že po pečlivém prostudování materiálů i osobním rozhovoru s p. 
Větrovským, stále musí trvat na tom, že jediná správná cesta je likvidace této společnosti. 
Společnost Sluměta, v současné době, 3 zaměstnanci včetně jednatelky, za poslední roky 
2017 a 2018 vytvořila zhruba 300 tisícovou ztrátu, která se kryje z nerozděleného zisku z let 
minulých. Protože zlikvidovaná stále není, tak ztráta se ještě zvyšuje a v r. 2019 to nebude 
jiné. Dále sdělil, že v předložených dokumentech mu chybí ekonomická analýza. Při 
současném stavu trhu práce je podle Českého statistického úřadu průměrná měsíční mzda ve 
stavebnictví kolem 39 tisíc korun. To znamená, že na plánovaných 7 zaměstnanců bude 
jednatel potřebovat 5 milionů korun. To jsou jen mzdy, dále bude zapotřebí při zakázkách 
kupovat materiál, platit účetní atd. Takže na běh této společnosti bude zapotřebí mít zakázky 
za 1 milion měsíčně. Dokáže Sluměta takovýto obrat? Já myslím, že nedokáže. 

P. Svoboda je stejného názoru jako p. Vrána – neobnovovat Slumětu Tachov s.r.o., ke svému 
návrhu uvedl obdobné argumenty jako p. Vrána. 



 -9- 8. zasedání zastupitelstva města 

P. Straka uvedl technickou poznámku, že v usnesení ZM č. 31/702 ze dne 17.9.2018 není 
uvedený žádný datum. 

P. starosta upřesnil, že v tomto usnesení ZM datum sice není, ale v usnesení RM je dáno, že 
se starosta města pověřuje, aby rozhodl o zrušení této společnosti v likvidaci ke 
dni 31.12.2018 a likvidátorem je jmenovaná současná ekonomka nebo jednatelka. P. starosta 
souhlasil s tím, že není potřeba revokovat toto usnesení. 

P. Větrovský tvrdil, že lidi dá dohromady a Slumětu rozpohybuje, že si sežene zakázky a bude 
to fungovat. 

P. Dvořák si vzal slovo a mluvil o tom, že je krátkozraké, když se Sluměta zruší. Sdělil, že 
tyto služby pro občany tu chybí, že je finanční i časový problém v dnešní době sehnat lidi na 
drobné práce a to by Sluměta mohla zajistit. Město tuto organizaci potřebuje a nevidí důvod ji 
rušit. 

P. Hnát situaci Sluměty shrnul – první bod, že se nebude revokovat usnesení zastupitelstva 
města č.31/702 ze dne 17.9.2018 ve věci zániku (formou likvidace) obchodní společnosti 
Sluměta Tachov s.r.o., IČ 252 16 953, se sídlem K Náměstí 21, Tachov a dále nechal hlasovat 
o protinávrhu P. Vrány. 

a)   Návrh na nesouhlas s obnovením činností společnosti Sluměta Tachov, s.r.o., ve 
prospěch města Tachova: 

Pro: P. Vrána, V. Svoboda, Z. Brachtel, P. Hrůša, I. Matějčková, M. Dvořáková, J. Straka 
Proti: A. Zítek, L. Větrovský, R. Macák, T. Šimková, P. Braunová, J. Dvořák, F. Meinl, J. 
Horáček, Z. Hnát, L. Macák 
Zdržel se: B. Vaňková, V. Mužík 

 
b) Návrh na souhlas s obnovením činností společnosti Sluměta Tachov, s.r.o., ve prospěch 

města Tachova. 

Pro: A. Zítek, L. Větrovský, R. Macák, T. Šimková, P. Braunová, J. Dvořák, F. Meinl, J. 
Horáček, Z. Hnát, L. Macák 
Proti: P. Vrána, V. Svoboda, Z. Brachtel, P. Hrůša, I. Matějčková, M. Dvořáková, J. Straka 
Zdržel se: B. Vaňková, V. Mužík 
 
Nebyl schválen protinávrh ani původní návrh. 
 
P. starosta upřesnil, že když nebyl schválen nový návrh na obnovení činnosti společnosti 
Sluměta, tak platí původní návrh, tzn. likvidace. Akorát bude upřesněn na RM datum zániku. 
 
P. Hnát informoval veřejnost a zastupitele, že dne 12.10.2019 od 11 hodin se bude v Jízdárně 
ve Světcích konat významná akce Předávání cen Euregia Egrensis. Na pořadatelství se podílí 
MKS Tachov a také ZUŠ Tachov. Organizátorem je Euregio Egrensis. 
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P. Straka tlumočil žádost p. Joselevičové z Rapotínského sídliště o zřízení přechodu pro 
chodce na Rapotínské ulici na úrovni autobusové zastávky. Požádal vedení města, aby 
realizaci přechodu pro chodce zařadilo do plánu činnosti realizací v nejbližším možném 
termínu, protože situace tam není příznivá. 

P. starosta se žádostí souhlasil a konstatoval, že nezáleží pouze na vedení města. Již 
několikrát se žádalo o řešení situace dopravní inspektorát a dále se s nimi bude jednat. 

P. Hnát vyzval veřejnost o další příspěvky. 

Přihlásil se p. Slowik, který poděkoval jménem Fotbalového klubu vedení města a 
zastupitelům za schválení příspěvku, za mimořádnou dotaci. 

P. Tikalová se přihlásila ke slovu a také poděkovala jako matka malého fotbalisty a členka 
komise pro mládež a volnočasové aktivity. Sdělila, že je přesvědčena o tom, pokud by se 
v takové situaci ocitl jakýkoliv sportovní klub, tak Město Tachov by mu pomohlo. Dále se 
zeptala k majetkoprávnímu bodu, zda opravdu bude na pozemku města stát ubytovna? 

P. starosta odpověděl, že se jedná o pozemek, který je pro město nepřístupný. Je mezi 
Inotechem a bývalým Strojplastem. CTPark přišel s tím, že chtějí na pozemku postavit 
rodinné domky pro management. Vzhledem k tomu, že je nový územní plán, kde už to není 
možné, je to rozšířené pro výrobní činnost a drobné služby a podle stavebního odboru je 
z 30% možnost ubytování. Stále tvrdí, že to chtějí pro management. I kdyby to nakonec byla 
ubytovna, tak je lepší, když bude v areálu firmy, než různě ve městě po volných bytech a 
domech. Zatím jsou jediní zájemci. 

P. Zítek potvrdil zájem firmy Inotech a prý se co nejdříve zkontaktují s p. starostou. 

P. starosta sdělil, že RM nejdříve vyhlásí znovu záměr a poté ať se přihlásí. 

 

 
 
 
 
 
Další dotazy a připomínky vzneseny nebyly. 
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10) Usnesení a závěr. 
 
 
 
Návrh na usnesení přednesla Ing. Michaela Dvořáková. 
 
 
 
 
Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast a všem zastupitelům a zastupitelkám za 
spolupráci. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
………………………      ……………………… 
Ing.. Josef Horáček           Mgr. Ladislav Macák 
místostarosta                       starosta 
 
 
 
 
 
ověřovatelé: 
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